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Z á p i s
z  28. schůze rozpočtového výboru Poslanecké sněmovny Parlamentu, která se konala ve dnech 28. května,

12. června a 19. června  2008 v Praze 

Středa 28. května 2008 

Přítomni: poslanci podle prezenčních listin.

Jednání zahájil v 09:05 hod. předseda výboru B. Sobotka. Přivítal hosty, členy výboru a navrhl
změnu pořadí  v projednávání  všech bodů programu. Žádný návrh na zařazení  nového bodu nebyl
předložen. Poté navrhl, aby se schůze řídila následujícím pořadem:

1. Vládní návrh Státního závěrečného účtu za rok 2007 – celek (tisk 500) - zahájení

2. Vládní návrh zákona, kterým se mění zákon č. 563/1991 Sb., o účetnictví, ve znění pozdějších
předpisů  (tisk 471)

3. Vládní návrh zákona o státním dluhopisovém programu na úhradu jistin státních dluhopisů
odkupovaných z trhu v roce 2008 (tisk 483)

4. Vládní návrh Státního závěrečného účtu za rok 2007 – celek (tisk 500) - pokračování, jednání 
se zpravodaji výborů a příprava návrhu usnesení pro Poslaneckou sněmovnu 

5. Návrh poslanců Hany Orgoníkové, Evy Dundáčkové, Aleny Páralové, Juraje Ranince, Pavla
Kováčika,  Jana  Hamáčka  a  dalších  na  vydání  zákona  o  zmírnění  majetkových  křivd
československých   občanů,  kteří  zanechali  svůj  nemovitý  majetek  na  území  Zakarpatské
Ukrajiny v souvislosti s její cesí Ukrajinské sovětské socialistické republice  (tisk 453)

6. Návrh poslanců Petra Rafaje, Josefa Smýkala, Miloslava Vlčka, Alexandra Černého,
Milana Urbana, Petra Wolfa, Ladislava Mlčáka a Kateřiny Konečné na vydání zákona, kterým
se mění zákon č. 87/1995 Sb., o spořitelních a úvěrních družstvech a některých opatřeních
s tím  souvisejících  a  o  doplnění  zákona  České  národní  rady  č. 586/1992 Sb.,  o  daních
z příjmů,  ve  znění  pozdějších předpisů,  a  zákon č.  215/2002 Sb.,  o státním dluhopisovém
programu  k získání  finančních  prostředků  na  poskytnutí  návratné  finanční  výpomoci  ze
státního rozpočtu ke krytí  výplaty náhrad ze Zajišťovacího fondu družstevních záložen, ve
znění zákona č. 177/2003 Sb. (tisk 454)

7. Návrh poslanců Václava Votavy, Václava Šlajse, Petra Červenky, Josefa Smýkala a Alfréda
Michalíka na vydání zákona, kterým se mění zákon č. 563/1990 Sb., o místních poplatcích, ve
znění pozdějších předpisů  (tisk 457)

8.     Vládní návrh zákona o zrušení Zajišťovacího fondu družstevních záložen (tisk 484)

9. Vládní  návrh,  kterým  se  předkládá  Parlamentu  České  republiky  k vyslovení  souhlasu
s ratifikací Smlouva mezi Českou republikou a Bosnou a Hercegovinou o zamezení dvojímu
zdanění a zabránění daňovému úniku v oboru daní z příjmu a z majetku, která byla podepsána
v Praze dne 20. listopadu 2007 (tisk 412)

10. Zprávy, informace

10.1. Informace České exportní banky o podpořeném financování za rok 2007 (tisk 502)
            

10.2. Informace EGAP o pojišťování vývozních úvěrových rizik za rok 2007 (tisk 501)
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11. Rozpočtová opatření 

12. Informace o činnosti podvýborů

13. Sdělení předsedy, různé 

14. Návrh termínu a pořadu další schůze výboru 

Pořad schůze byl schválen všemi přítomnými členy výboru (15, 0, 0); výsledky hlasování
viz příloha zápisu č. 1.

1.
Vládní návrh Státního závěrečného účtu za rok 2007 – celek (tisk 500) – zahájení

Úvodní  slovo  přednesl  ministr  financí  M.  Kalousek:  [Předložený  materiál  se  zabývá
ekonomickým vývojem České republiky, komentovány jsou základní makroekonomické ukazatele a
souhrnné  údaje o výsledcích hospodaření. V samostatných pasážích je předložený návrh strukturován
tak,  že  jsou  nejprve  uvedeny  souhrnné  údaje  o  výsledcích  rozpočtového  hospodaření  územních
samosprávných  celků,  zvlášť  jsou  uvedeny  závěrečné  účty  státních  fondů  a  zpráva  o  státních
finančních aktivech, zpráva o řízení státního dluhu a přehled o stavech fondů organizačních složek
státu. Materiál obsahuje také výsledky  hospodaření zdravotních pojišťoven a také zhodnocení výdajů
na projekty spolufinancované z prostředků Evropské unie a České republiky. Rovněž je do návrhu
zařazena informace o průběhu privatizace a o stavu a použití  prostředků získaných z privatizace a
majetkových účastí státu.

Poté  přednesl  stručnou  makroekonomickou  charakteristiku  vývoje  ekonomiky  České
republiky v roce 2007. Růst HDP v roce 2007 dosáhl 6,5%. Hlavním zdrojem růstu HDP byla stejně
jako v roce 2005 a 2006 domácí poptávka. Exportní výkonnost české ekonomiky je velmi dobrá a
dosáhla růstu 5,6%. Inflace měla v roce 2007 rostoucí tendenci, v prosinci 2007 dosáhla výše 5,4 %.
Průměrná inflace roku 2007 dosahovala  2,8%.  Schodek veřejných rozpočtů v metodice fiskálního
cílení  dosáhl  částky 35,5  mld.  Kč.  Na  poklesu schodku veřejných rozpočtů  se  podílel  především
pokles deficitu státního rozpočtu a zlepšení salda zdravotních pojišťoven a územních samosprávných
celků.  Státní  rozpočet  byl  na  rok  2007  rozpočtován  s deficitem ve  výši  91,3  mld.  Kč.  Skutečně
vykázaný deficit státního rozpočtu na konci roku 2007 dosáhl 66,4 mld. Kč, po zohlednění rezervních
fondů kapitol dosáhl celkový schodek 25 mld. Kč. Daňové příjmy dosáhly 533mld. Kč.  Výběr daně
z příjmu u právnických osob se meziročně zvýšil o 19,3 mld. Kč. Inkaso spotřebních daní meziročně
vzrostlo o 19 mld. Kč. Důchodový účet za rok 2007 vykázal přebytek ve výši 9,9 mld. Kč.].

 

2.
Vládní návrh zákona, kterým se mění zákon č. 563/1991 Sb., o účetnictví, ve znění pozdějších

předpisů  (tisk 471)

V  úvodním  slově  označil  ministr  financí  M.  Kalousek předložený  návrh  za  revoluční.
V případě prosazení tohoto návrhu dojde ke zcela zásadnímu zkvalitnění řízení majetku a kontroly
finančních toků ve veřejné sféře a ke zvýšení efektivity nakládání s tímto majetkem a vynakládaní
finančních  prostředků.  Požádal  členy  rozpočtového  výboru  o  podporu  tohoto  návrhu.  Vystoupení
ministra M. Kalouska doplnil náměstek P. Chrenko.

Zpravodajskou zprávu za nepřítomného posl. P. Červenku přednesl posl. J. Smýkal. V diskusi
vystoupil předseda výboru B. Sobotka a posl. V. Vilímec.

Posl. J. Smýkal přednesl návrh usnesení.

K bodu  bylo  přijato  usnesení  č.  466 (14,  0,  0);  přehled  hlasování  je  uveden  v příloze
zápisu č. 1.
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3.
Vládní návrh zákona o státním dluhopisovém programu na úhradu jistin státních dluhopisů

odkupovaných z trhu v roce 2008 (tisk 483)

Úvodní slovo k návrhu přednesl vrchní ředitel skupiny Správa státního rozpočtu B. Hejduk. 
V krátkosti pouze upozornil, že tímto návrhem se neupravuje doba splatnosti státních dluhopisů,
ale upravuje se právo pro vydávání těchto dluhopisů s dobou splatnosti delší než 1 rok.

V diskusi  vystoupil  předseda  výboru  B.  Sobotka  s dotazem  na  potenciální  emisi
Eurobondů.  Dotaz zodpověděl vrchní ředitel B. Hejduk.

Zpravodaj posl. B. Sobotka přednesl návrh usnesení.
K bodu  bylo  přijato  usnesení  č.  467 (14,  0,  0);  přehled  hlasování  je  uveden  v příloze

zápisu č. 2.

4.
Vládní návrh Státního závěrečného účtu za rok 2007 – celek (tisk 500) - pokračování, jednání se

zpravodaji výborů a příprava návrhu usnesení pro Poslaneckou sněmovnu

Předseda  výboru  posl.  B.  Sobotka požádal  přítomné  zpravodaje  jednotlivých  sněmovních
výborů, aby přednesli usnesení k jednotlivým kapitolám státního závěrečného účtu. Vystoupil posl. P.
Wolf, jako zpravodaj zahraničního výboru. Předseda výboru posl. B. Sobotka upozornil členy výboru,
že některé výbory přijaly i doprovodná usnesení. Poté vystoupil s usnesením kontrolního výboru posl.
V. Koníček. Za nepřítomného posl. M. Svobodu přednesl usnesení výboru pro obranu posl. J. Smýkal.

V diskusi vystoupil posl. B. Sobotka s dotazem, zdali Ministerstvo financí přijalo v roce 2007
nějaká úsporná opatření, která by směřovala ke snížení výdajů. Posl. J. Smýkal vznesl dotaz, v jakém
stádiu se nachází příprava vládního návrhu zákona o rozpočtovém určení daní.  Na dotaz předsedy
B. Sobotky  nebyl náměstek P. Chrenko schopen ihned odpovědět, nabídl možnost písemné odpovědi.
Na dotaz posl. Smýkala pouze odpověděl, že do přípravy nového zákona o RUD je zapojena Vysoká
škola  ekonomická.  V roce  2009  však  ještě  nebude  tento  návrh  dokončen.  Předseda  výboru  posl.
B. Sobotka požádal náměstka P. Chrenka o písemnou odpověď, zdali, a případně jak, byly utraceny
finanční  prostředky ve výši  10  mld.  Kč,  které  vláda v roce 2007 převedla  z rezervních fondů do
Státního fondu dopravní  infrastruktury. V diskusi  dále  vystoupil  posl.  V. Vilímec a  místopředseda
výboru posl. P. Hrnčíř. Poté ještě vystoupila posl. H. Mallotová s usnesením petičního výboru a posl.
V. Lesenská s usnesením výboru pro sociální politiku.

Předseda výboru navrhl  nejprve hlasovat  o doprovodných usneseních.  Žádné z navržených
doprovodných usnesení nebylo přijato. Následovalo hlasování o návrhu usnesení jako celku.

Z výsledku hlasování (7, 7, 0) plyne, že usnesení nebylo přijato. Do Poslanecké sněmovny se
předkládá pouze zpráva o projednání č. 468; přehled hlasování je uveden v příloze zápisu  č. 1.

5.
Návrh poslanců Hany Orgoníkové, Evy Dundáčkové, Aleny Páralové, Juraje Ranince, Pavla

Kováčika, Jana Hamáčka a dalších na vydání zákona o zmírnění majetkových křivd československých
občanů, kteří zanechali svůj nemovitý majetek na území Zakarpatské Ukrajiny v souvislosti s její cesí

Ukrajinské sovětské socialistické republice  (tisk 453)

Úvodní  slovo  přednesla  předkladatelka  posl.  H.  Orgoníková.  V krátkosti  shrnula  obsah
předloženého návrhu, konstatovala, že i přes výhrady vlády a Ministerstva financí je možné návrh
upravit tak, aby byl přijatelný napříč politickým spektrem.

Zpravodaj místopředseda výboru P. Hrnčíř ve své zpravodajské zprávě zopakoval své výhrady
k návrhu, které přednesl již v rámci obecné rozpravy v 1. čtení. Předseda výboru posl.  B. Sobotka
přednesl  a  odůvodnil  své  pozměňovací  návrhy.  V rozpravě  dále  vystoupil  V. Vílímec.  Zástupce
Ministerstva financí konkretizoval počet žádostí  o odškodnění,  které byly od roku 1946 podány, a
počet osob, kterých by se odškodnění podle tohoto návrhu potenciálně mohlo týkat.
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Po skončení rozpravy se nejprve hlasovalo o předložených pozměňovacích návrzích předsedy
výboru B. Sobotky. Tyto návrhy byly přijaty (10, 0, 5).  Podle   výsledku hlasování  (7,  8,  0)  nebylo
usnesení k bodu přijato. Do Poslanecké sněmovny se předkládá pouze zpráva o projednání č. 471;
přehled hlasování je uveden v příloze zápisu      č. 3.

6.
Návrh poslanců Petra Rafaje, Josefa Smýkala, Miloslava Vlčka, Alexandra Černého,

Milana Urbana, Petra Wolfa, Ladislava Mlčáka a Kateřiny Konečné na vydání zákona, kterým se mění
zákon č. 87/1995 Sb., o spořitelních a úvěrních družstvech a některých opatřeních s tím souvisejících a

o doplnění zákona České národní rady č. 586/1992 Sb., o daních z příjmů, ve znění pozdějších
předpisů, a zákon č. 215/2002 Sb., o státním dluhopisovém programu k získání finančních prostředků

na poskytnutí návratné finanční výpomoci ze státního rozpočtu ke krytí výplaty náhrad ze
Zajišťovacího fondu družstevních záložen, ve znění zákona č. 177/2003 Sb. (tisk 454)

Úvodní  slovo přednesl  předkladatel  návrhu  posl.  P. Rafaj.  V krátkosti  popsal  základní  cíl
předloženého návrhu, kterým je odškodnění členů zkrachovalých družstevních záložen. Prosazením
tohoto zákona by došlo k odstranění nerovnosti mezi občany, kteří byli poškozeni v důsledku krachu
bank a mezi občany, kteří byli poškozeni v důsledku krachu družstevních záložen.

Zpravodaj upozornil, že nelze zcela ztotožňovat situaci po krachu banky a družstevní záložny,
neboť poškození družstevníci nejsou ve stejné pozici jako klienti zkrachovalých bank. Klienti bank
nemohli žádným způsobem ovlivnit hospodaření bank.

V diskusi  vystoupil  předseda  výboru  B.  Sobotka,  poslanci  P. Braný a  V. Vilímec.
Zpravodaj posl. J. Dolejš přednesl návrh usnesení. Podle  výsledku hlasování (7, 6, 1) nebylo
usnesení k bodu přijato. Do Poslanecké sněmovny se předkládá pouze zpráva o projednání
č. 472; přehled hlasování je uveden v příloze zápisu č. 3.

***
Na návrh předsedy výboru bylo předřazeno projednávání bodů 11, 12, 13, 14. Zápis k těmto bodům je

uveden v souladu se schváleným pořadem..
***

Předseda výboru B. Sobotka předal ve 12:15 hod.vedení. schůze místopředsedovi J. Dolejšovi.
***

7.
Návrh poslanců Václava Votavy, Václava Šlajse, Petra Červenky, Josefa Smýkala a Alfréda Michalíka
na vydání zákona, kterým se mění zákon č. 563/1990 Sb., o místních poplatcích, ve znění pozdějších

předpisů  (tisk 457)

Za předkladatele vystoupil posl. J. Smýkal  .  Ve svém úvodním slově zdůraznil, že hlavním
cílem  předlohy  je  řešení  problému  s využíváním  veřejných  služeb  poskytovaných  obcemi  i
občany, kteří  mají  trvalý  pobyt  v jiné  obci.  Zpravodaj  posl.  J.  Hanuš   navrhl   zamítnutí  tohoto
návrhu  zákona  s odůvodněním,  že  by  nebylo  vhodné  zatížit  poplatkem  z  ubytovacích  kapacit
plošně  i  ty  části  obcí,  ve  kterých  není  soustředěn  turistický  ruch.  V diskusi  vystoupil  posl.
V. Vilímec   – též nesouhlas.   

K bodu bylo přijato usnesení č. 473 (6, 2, 3); přehled hlasování je uveden v příloze zápisu
č. 3.

8.
Vládní návrh zákona o zrušení Zajišťovacího fondu družstevních záložen (tisk 484)
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Úvodní slovo k návrhu přednesl náměstek ministra financí  M. Šimáček: [Cílem předlohy je
zrušení subjektu, který historicky naplnil svůj účel. Fond by měl být zrušen k 1. 1. 2010, práva a
povinnosti  by  z tohoto  subjektu  přešly  na  stát,  resp.  Ministerstvo  financí.  V současnosti  v České
republice  zatím bezproblémově funguje  19 družstevních  záložen.  Tyto jsou již  napojeny na  Fond
pojištění vkladů.].

Zpravodaj posl.  J. Smýkal předložil návrh na přerušení projednávání tohoto bodu. V diskusi
vystoupili poslanci P. Hrnčíř, V. Vilímec a P. Braný, který požádal náměstka M. Šimáčka o písemnou
informaci  o  počtu existujících družstevních záložen v ČR.  Náměstek ministra  financí  M.  Šimáček
odpověděl, že ČR v současnosti existuje 19 fungujících družstevních záložen, 33 družstevních záložen
je v konkurzu a 39 družstevních záložen je v likvidaci.

Bylo hlasováno o návrhu zpravodaje posl. J. Smýkala na přerušení projednávání tohoto bodu.
Návrh nebyl přijat (6, 1, 6). K bodu bylo přijato  usnesení č.  474 (7, 6, 0);  přehled hlasování  je
uveden v příloze zápisu č. 4.

9.
Vládní návrh, kterým se předkládá Parlamentu České republiky k vyslovení souhlasu s ratifikací

Smlouva mezi Českou republikou a Bosnou a Hercegovinou o zamezení dvojímu zdanění a
zabránění daňovému úniku v oboru daní z příjmu a z majetku, která byla podepsána v Praze

dne 20. listopadu 2007 (tisk 412)

Ve svém úvodním slově doporučil  náměstek ministra financí  P. Chrenko předložený návrh
schválit.  Zpravodajka  M.  Vostrá označila návrh za standardní  smlouvu a rovněž doporučila  návrh
schválit.

K bodu  bylo  přijato  usnesení  č.  475 (11,  0,  0);  přehled  hlasování  je  uveden  v příloze
zápisu č. 4.

10.
Zprávy, informace

10.2.        Informace EGAP o pojišťování vývozních úvěrových rizik za rok 2007 (tisk 501)

Úvodní  slovo  přednesl předseda  představenstva Exportní  garanční  a  pojišťovací  společnosti
P. Parizek:  [V roce  2007  se  po  několika  letech  projevil  plný  potenciál  některých  vývozců  znovu
vstupovat do velkých kontraktů. V důsledku toho došlo k navýšení objemu pojištěných úvěrů, záruk a
pojištění investic v zahraničí. Jejich hodnota dosáhla plných 50 mld. Kč, což je o cca 67% více než
v roce  2006 a  zároveň cca  96% celoročních  objemů za  souhrn  předchozích  dvou let  (tj.  2005  a
2006).Ve sledovaném období  se  prosazovalo  pojištění  investic  do  zahraničí,  podporované  startem
zcela  nově  nabízeného  produktu,  kterým  je  pojištění  úvěrů  na  investice.  Celková  výše  pojistné
angažovanosti u pojištění se státní podporou byla  k 31. 12. 2007 plně kryta stávajícími pojistnými
fondy a  rezervami  společnosti,  takže EGAP nepotřeboval  čerpat  dodatečné prostředky na posílení
svých fondů. V roce 2007 bylo uzavřeno celkem 364 pojistných smluv s celkovou pojistnou hodnotou
50 mld. Kč, což bylo o více než 67 % více než v roce 2006. Hodnota obchodních kontraktů, které bylo
možno realizovat díky pojištění prostřednictvím EGAP, dosáhla v roce 2007 úhrnné výše cca 97,6
mld. Kč.].

Za  zpravodaje  posl.  P.  Suchánka vystoupil  posl.  P.  Svoboda,  který  pouze  odkázal  na
skutečnosti uvedené v úvodním slově P. Parizka . V diskusi vystoupil místopředseda J. Dolejš.  Posl. P.
Svoboda přednesl návrh usnesení.

K bodu  bylo  přijato  usnesení  č.  476 (10,  0,  0);  přehled  hlasování  je  uveden  v příloze
zápisu č. 4.

10.1.        Informace České exportní banky o podpořeném financování za rok 2007 (tisk 502)

Úvodní  slovo  přednesl  náměstek  generálního  ředitele  ČEB  M.  Kubišta  :  [ČEB dosáhla
v roce  2007  prakticky  u  všech  sledovaných  ukazatelů  své  obchodní  a  hospodářské  činnosti
vynikajících  výsledků  a  tento  rok  lze  označit  jako  nejúspěšnější  v celé  její  dosavadní  historii.
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V oblasti obchodní byly v roce 2007 ze strany ČEB podepsány smlouvy o poskytnutí úvěru nebo
o vystavení záručních listin v celkové hodnotě 19 415 mil. Kč, což znamená meziroční nárůst cca
o 3 %. Ve svém hospodaření dosáhla ČEB zisku 110 mil. Kč. Pozitivně se v  jejím hospodaření
projevil  vysoký  nárůst  objemu  úvěrů,  který  se  odrazil  ve  vyšším  inkasu  úroků  a  poplatků
spojených s úvěrovou činností. Na úhradu ztrát z provozování podpořeného financování se státní
podporou čerpala ČEB ke konci roku 2007 dotaci ze státního rozpočtu ve výši 242 mil. Kč. Při
celkovém zhodnocení dlouhodobého vztahu ČEB ke státnímu rozpočtu v  letech 1996 až 2007 je
činnost  ČEB  prakticky  neutrální.  V diskusi  nikdo  nevystoupil.  Posl.  P.  Svoboda   přednesl
v zastoupení návrh usnesení.

K bodu  bylo  přijato  usnesení  č.  477 (10,  0,  0);  přehled  hlasování  je  uveden  v příloze
zápisu č. 5.

11.
Rozpočtová opatření

Předseda výboru posl.  B. Sobotka předložil výboru dvě žádosti Ústavního soudu o rozpočtová
opatření. Po rozpravě a následném hlasování přijal výbor usnesení č. 469 (10, 2, 0); přehled hlasování je
uveden v příloze zápisu  č. 2, a usnesení č. 470 (10, 2, 0); přehled hlasování je uveden v příloze zápisu
č. 5.

12.
Informace o činnosti podvýborů

K tomuto bodu nebyly předneseny žádné informace.

13.
Sdělení předsedy, různé

V rámci tohoto bodu nebyla přednesena žádná sdělení.
 

14.
Návrh termínu a pořadu další schůze výboru

Předseda navrhl, aby schůze po vyčerpání programu nebyla ukončena, ale pouze přerušena,
aby bylo možné operativně svolat schůzi výboru v průběhu červnové schůze Poslanecké sněmovny.

Návrh  byl  poté  hlasováním schválen  (13,  0,  0);  přehled  hlasování  je  uveden  v  příloze
zápisu č. 2.

***
Místopředseda výboru J. Dolejš  poděkoval přítomným za spolupráci. Schůze byla přerušena

téhož dne v 13:55 hod.
***

Schůze pokračovala ve čtvrtek 12. června 2008
***

Čtvrtek 12. června 2008

8:00 hod.
Předseda výboru posl.  B. Sobotka přivítal členy výboru a hosty. Poté předložil výboru návrh

na projednání dvou žádostí o rozpočtová opatření a návrhy na technické změny v státním rozpočtu
2008. Pak bod 13. Různé, pokračování a bod 14. Návrh na pořad další schůze výboru.
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11.
Rozpočtová opatření, pokračování

Žádost Kanceláře Poslanecké sněmovny – navýšení rozpočtu o 3,5 mil. Kč z důvodu nákupu
nového právního informačního systému. Bylo přijato usnesení č. 481 (18, 0, 0); přehled hlasování je
uveden v příloze zápisu č. 6.

Žádost Ministerstva  obrany – žádost o navýšení rozpočtu Ministerstva obrany o částku 4 mld.
Kč za účelem pokrytí nákladů na zvýšení ochrany života a zdraví českých vojáků v Afghánistánu.
V rozpravě vystoupili poslanci B. Sobotka, V. Votava, P. Braný a L. Šustr.

Bylo přijato usnesení č. 485 (13, 7, 0); přehled hlasování je uveden v příloze zápisu č. 6.

Předseda výboru posl. B. Sobotka předložil následující žádosti o technické změny ve státním
rozpočtu. 

a) Obec Dříteč/SK Lesopark Kunětická Hora – žádost o povolení změny příjemce dotace;
       bylo přijato usnesení č. 484 (13, 7, 0); přehled hlasování je uveden v příloze zápisu č. 8;

b) SC Xaverov – změna poskytovatele dotace;
      bylo přijato usnesení č. 482 (18, 2, 0); přehled hlasování je uveden v příloze zápisu č. 6;

c) Postřelmov – žádost o povolení změny určení dotace;
      bylo přijato usnesení č. 480 (17, 3, 0); přehled hlasování je uveden v příloze zápisu č. 7;

d) Městská část Praha 7  – žádost o povolení změny určení dotace;
      bylo přijato usnesení č. 479 (17, 3, 0); přehled hlasování je uveden v příloze zápisu č. 7;

e) Město Staré Město – změna názvu akce;
      bylo přijato usnesení č. 478 (17, 3, 0); přehled hlasování je uveden v příloze zápisu č. 7;

f) Klub českých turistů - žádost o povolení změny určení dotace;
      bylo přijato usnesení č. 483 (17, 3, 0); přehled hlasování je uveden v příloze zápisu č. 8.

13.
Sdělení předsedy, různé, pokračování

Předseda výboru posl.  B. Sobotka předložil návrh usnesení, podle kterého rozpočtový výbor
zmocňuje  předsedu,  aby  v období  od  13.  6.  2008 do  9.  9.  2008  prováděl  u  investičních akcí  (ze
schválených pozměňovacích návrhů při projednávání vládního návrhu zákona o státním rozpočtu na rok
2008 v Poslanecké sněmovně)  formou rozhodnutí  předsedy nezbytná technická upřesnění  týkající  se
žádostí doručených rozpočtovému výboru (změna názvu akce a určení, změna poskytovatele, upřesnění
příjemce dotace, přesun mezi resorty). O tomto návrhu se hlasovalo.

Bylo přijato usnesení č. 486 (18, 2, 0); přehled hlasování je uveden v příloze zápisu č. 8.

Předseda výboru posl. B. Sobotka navrhl stanovit termín pro podávání pozměňovacích návrhů
k návrhům zákonů,  které  budou projednávány na 29.  schůzi  (které  propustí  Poslanecká sněmovna
v prvním čtení) na 31. srpna 2008.

Bylo přijato usnesení č. 488 (20, 0, 0); přehled hlasování je uveden v příloze zápisu č. 9.

14.
Návrh termínu a pořadu další schůze výboru, pokračování
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Předseda výboru posl. B. Sobotka   předložil návrh na usnesení, podle kterého by se 29. schůze
rozpočtového výboru měla konat  dne 10. září 2008.

K tomuto bodu bylo přijato usnesení č. 487 (20, 0, 0); přehled hlasování je uveden v příloze
zápisu č. 9.

***
Předseda výboru B. Sobotka  poděkoval přítomným za spolupráci. Schůze byla přerušena téhož

dne v 8:30 hod.
***

Schůze na žádost Sněmovny pokračovala dne 19. června 2008
***

Čtvrtek 19. června 2008

8:00 hod.

Předseda výboru posl. B. Sobotka přivítal členy výboru a hosty. Navrhl jediný bod jednání a to bod 15.
Státní dluhopisový program (tisk 508) a s tím souhlasili všichni přítomní.

15.
Vládní návrh zákona o státním dluhopisovém programu na úhradu jistin státního dluhu, splatných

v letech 2009 a 2010, a na úhradu jistin státních dluhopisů odkupovaných z trhu v letech 2009 a 2010
(sněmovní tisk 508)

Úvodní  slovo  přednesl  náměstek  ministra  financí  E.  Janota.  V rozpravě  vystoupil
místopředseda  výboru J. Dolejš. Zpravodaj místopředseda výboru P. Hrnčíř přednesl návrh usnesení.

Podle  výsledku hlasování (1, 11, 0) nebylo usnesení k bodu přijato. Do Poslanecké sněmovny
se předkládá pouze zpráva o projednání č. 489; přehled hlasování je uveden v příloze zápisu č.10.

***
Předseda výboru B. Sobotka  poděkoval přítomným za spolupráci. Schůzi pak definitivně ukončil

téhož dne v 8:30 hod.
***

Dne 20. června 2008
Zapsal: Vojtěch Weis, Petr Jelínek

   D. ROVAN  v.r.                                                                                              B. SOBOTKA  v.r.
    ověřovatel                                                                                                        předseda výboru
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